
Protok61 N r 10/2007 

z posiedzenia Komisji Oswiaty i Kultury 


w dniu 6 listopada 2007 r. 


Posiedzenie rozpocz«to 0 godz. 15.00 

Lista obecnosci i porz'ldek obrad stanowi'l za1'lcznik do protokolu. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 

1.Burmistrz Toszka Pan Jacek Zarzycki 
2.Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Por«bska 
3.Skarbnik Gminy Pani Kazimiera Drewniak 
4.Inspektor Pani Irena Sus 
5.Przewodnicz'lcy Rady Miejskiej - Pan Marcin Kwasniok 
Przewodnicz'lca Komisji Pani Maria Bukowska powitala zebranych i 

przedstawila projekt porz'ldku posiedzenia . 

Czlonkowie Komisji nie wniesli uwag i jednoglosnie opowiedzieli si« za 

przyj«ciem proponowanego porz'ldku obrad. 


Ad.1 
Inspektor Pani Irena Sus poinformowala , ze stawki maksymalne podatkow na 
rok 2008 ogloszone przez Ministra Finansow w stosunku do roku ubieglego 
wzrosly 0 ok. 2,2%. 
o 	 projekt uchwaly w sprawie : ustalenia wysokosci stawek podatku od 

nieruchomosci na terenie miasta i gminy Toszek oraz zwolnien od podatku 
narok 2008 

Pani Sus przedstawila propozycje wzrostu stawek w/w podatku na terenie miasta 
i gminy Toszek w wysokosci ok. 2% w stosunku do roku ubieglego. 
Po zapoznaniu si« z proponowanymi wysokosciami / zal. do protokolu / 
Komisja os~iaty nie wniosla uwag do przedstawionych stawek podatku. 
o 	 projekt uchwaly w sprawie : ustalenia wysokosci stawek podatku od srodkow 

transportowych na terenie gminy i miasta Toszek na rok 2008 
Pani Sus poinformowala , ze w roku 2008 ustawowo zwolnione z podatku S'l 
samochody 0 masie calkowitej rownej 3, 5 tony .Na terenie Gminy jest 
zarejestrowanych ok. 50 takich samochodow.Nast«pnie przedstawila propozycje 
wzrostu w/w stawek na terenie miasta i gminy w roku 2008 0 ok. 2% 



Protok61 Nr 11/2007 

z posiedzenia Komisji O§wiaty i Kultury 


w dniu 6listopada 2007 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 15.00 

Lista obecnosci i porz'tdek obrad stanowi't zal'tcznik do protokoru. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 

I.Burmistrz Toszka Pan Jacek Zarzycki 
2.Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Por~bska 
3.Skarbnik Gminy Pani Kazimiera Drewniak 
4.Inspektor Pani Irena Sus 
5.Przewodnicz'tcy Rady Miejskiej - Pan Marcin Kwasniok 
Przewodnicz'tca Komisji Pani Maria Bukowska powitala zebranych i 

przedstawila projekt porz'tdku posiedzenia. 

Czlonkowie Komisji nie wniesli uwag i jednoglosnie opowiedzieli si~ za 

przyj~ciem proponowanego porz'tdku obrad. 


Ad.1 
Inspektor Pani Irena Sus poinformowala, ze stawki maksymalne podatkow na 
rok 2008 ogloszone przez Ministra Finansow w stosunku do roku ubieglego 
wzrosly 0 ok. 2,2%. 
o 	 projekt uchwaly w sprawie : ustalenia wysokosci stawek podatku od 

nieruchomosci na terenie miasta i gminy Toszek oraz zwolnien od podatku 
narok2008 

Pani Sus przedstawila propozycje wzrostu stawek w/w podatku na terenie miasta 

i gminy Toszek w wysokosci ok. 2% w stosunku do roku ubieglego. 

Po zapoznaniu si~ z proponowanymi wysokosciami / zal. do protokoru / 

Komisja oswiaty nie wniosla uwag do przedstawionych stawek podatku. 

o 	 projekt uchwaly w sprawie : ustalenia wysokosci stawek podatku od srodkow 

transportowych na terenie gminy i miasta Toszek na rok 2008 
Pani Sus poinformowala , ze w roku 2008 ustawowo zwolnione z podatku Set 
samochody 0 masie calkowitej rownej 3,5 tony .Na terenie Gminy jest 
zarejestrowanych ok. 50 takich samochod6w.Nast~pnie przedstawila propozycje 
wzrostu w/w stawek na terenie miasta i gminy w roku 20080 ok. 2% 
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Po zapoznaniu si~ z proponowanymi wysokosciami / za1. do protokolu / 
Komisja oswiaty nie wnios1a uwag do przedstawionych stawek podatku od 
srodk6w transportowych na 2008 r. 
o 	 projekt uchwaly w sprawie : op1aty targowej pobieranej na terenie gminy 

i miasta Toszek na rok 2008 
Pani Irena Sus przedstawila propozycj~ wzrostu stawek op1aty targowej w 
stosunku do roku ubieg1ego 0 1 zl przy kaZdej pozycji projektu uchwa1y 
/ za1. do protoko1u / 
W odpowiedzi na pytanie cz1onk6w Komisji Pani Sus poinformowa1a , ze 
doch6d z pobieranej op1aty za okres 9 m-cy wynosil 18.522 zl - 7% inkasa. 
Radny Andrzej Morciniec zwr6ci1 si~ 0 przedstawienie informacji : na co s~ 
przeznaczane srodki z w/w op1aty , gdyz uwaza on, ze powinny bye 
przeznaczane na popraw~ nawierzchni targowiska i polepszanie mozliwosci 
prowadzenia dzia1alnosci handlowej na tym terenie.Pan Morciniec zwr6cil si~ 
o umozliwienie wgl~du do rachunk6w zwiq,zanych z utrzymaniem placu 
targowego. 
Burmistrz wyjasnil , iz w/w srodki s~przeznaczane na wydatki zwiq,zane z 
utrzymaniem targowiska tzn. sprz~tanie, pr~d, wod~ , odsniezanie . 
W wyniku dyskusji w powyzszym temacie cz1onkowie Komisji jednog1osnie 
poparli wniosek radnego Paw1owskiego , aby zapoznae si~ z wydatkami 
zwiq,zanymi z utrzymaniem placu targowego , a jezeli pozostan~ srodki wtedy 
przeznaczye je na modemizacj~ targowiska. 
Radny Krystian Duda zaproponowa1 , aby wysokose op1aty w pkt 1 ppkt 2 c 
projektu uchwaly tzn. od samochodu ci~zarowego pozostawie w niezmienionej 
wysokosci 30 z1.Cz1onkowie Komisji wi~kszosci~ glos6w / 3: 1 :2 / poparli 
propozycj~ radnego. 
Pan Andrzej Morciniec podkreslil, ze w przypadku modemizacji nawierzchni 
placu targowego teren ten mozna by wykorzystae jako p1atny parking. 
o 	 projekt uchwaly w sprawie : op1aty od posiadania ps6w na terenie gminy 

i miasta Toszek na rok 2008 
Pani Sus poinformowa1a ,@ :vi roku tlhiegtym , ze w roku ubieglym stawka 
maksymalna wynosila 53,69 zl- obowiq,zuj~ca na naszym terenie to 20 z1. 
Wplyw do budzetu z tytu1u w/w op1aty to kwota 580 z1. 
Na rok 2008 stawka maksymalna to kwota 100 zl- jednakZe istnieje mozliwose 
zniesienia op1aty. 
W podsumowaniu dyskusji cz1onkowie Komisji oswiaty wi~kszosci~ glos6w 
/za - 5 / zaproponowali utrzymanie op1aty od posiadania ps6w na poziomie roku 
ubieg1ego tzn. 20 zl . 
Projekt uchwaly stanowi za1~cznik do protokolu. 
o 	 projekt uchwaly w sprawie : zwolnien z podatku od nieruchomosci , 

nieruchomosci po1ozonych na terenie Miasta Gminy Toszek w ramach 
zasady de minimis 
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Pani Irena Sus poinformowala , ze przygotowany projekt uchwaly rna na celu 
umozliwienie rozwoju b~di pomoc dla rozwoju nowych inwestycji. 
Na terenie Gminy Toszek obowi~walajuz w latach ubieglych taka uchwala, 
ale jej moc wygasla. 
W tamtym okresie z zapisow uchwaly skorzystal tylko jeden inwestor. 
Inwestor ubiegaj~cy si~ 0 zwolnienie z podatku od nieruchomosci musi spelnic 
szereg warunkow okreslonych mi~dzy innymi w ustawie 0 nadzorowaniu 
pomocy publicznej dla przedsi~biorcow oraz w rozporz~dzeniach Rady 
Ministrow i Komisji Europejskiej w sprawie udzielania przez Gminy zwolnien. 
Radny Andrzej Morciniec zapytal : kto jest projektodawc~w/w uchwaly? 
Burmistrz Toszka poinformowal , ze jest projektodawc~ uchwaly. 
Burmistrz dodal rowniez , ze uchwala rna na celu przyciC\gni~cie nowych 
inwestorow na teren naszej Gminy / na obrzezach gminy Toszekjest ok 35 ha 
terenow inwestycyjnych / oraz zaoferowanie pomocy dla rozwoju 
przedsi~biorstw juz dzialaj~cych na tym terenie.Jako przyklad Burmistrz podal 
miasto Pyskowice , ktore w podobny sposob i z dobrym skutkiem zach~ca do 
inwestowania na obrzezach swojego miasta. 
Radny Morciniec w swojej wypowiedzi zasugerowal , ze uchwala zostala 
przygotowana pod tereny osiedla mieszkaniowego 
Radny Krystian Duda stwierdzil , ze projekt uchwaly jest zasadny , gdyz na 
terenie gminy znajduj~ si~ tereny inwestycyjne za Toszkiem w kierunku 
Pisarzowic i Wilkowiczek , ktore moglyby skorzystac np. z w/w uchwaly. 
Radny Slawomir Zarzecki podkreslil , iz poprze w/w uchwal~, jezeli b~dzie ona 
dotyczyla tylko nowych inwestycji , a nie modemizacji. 
W podsumowaniu dyskusji czlonkowie wi~kszosci~glosow / 4:2:0 / poparli 
podj~cie uchwaly. 
Inspektor Irena Sus poinformowala rowniez, ze w zwi~zku ze wzrostem 
sredniej ceny skupu Zyta do kwoty 58,29 zl/ w roku ubieglym 35.52 zl/ 
wysokosc podatku rolnego wzrosnie 0 ok. 64% 
Wzrost dotyczyl b~dzie rowniez podatku lesnego, gdzie srednia cena drewna 
wynosi 147,28 zl za 1 m3 , podczas gdy w roku ubieglym wynosila ona 
133,70 zl za 1 m3. 
Przybyla na posiedzenie Komisji Dyrektor Przedszkola w Toszku Pani GraZyna 
Myszak omowila : 
o projekt uchwaly w sprawie : oplat za swiadczenia w Publicznym Przedszkolu 

w Toszku prowadzonym przez Gmin~ Toszek. 
Pani Dyrektor poinformowala , ze projekt dotyczy ustalenia dziennej oplaty za 
wyzywienie dziecka tzw. wsad do kotla.W okresie poprzednim stawka wynosila 
3,20 zl , proponowana w projekcie uchwaly to 3,70 zl.Podwyzka spowodowana 
jest wzrostem cen Zywnosci. 
W odpowiedzi na pytanie czlonkow Komisji Pani Myszak poinformowala , ze 
w przedszkolu przebywa 115 dzieci , z czego z wyzywienia korzysta 104 dzieci. 
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Komisja oswiaty wi~kszosci<:l. glosow / 5 :0: 1 / opowiedziala si~ za podj~ciem 
uchwaly. 
[] 	 projekt uchwaly w sprawie : ustalenia oplat za swiadczenia w przedszkolach 

prowadzonych przez Gmin~ Toszek. 
Projekt dotyczy ustalenia wysokosci oplaty za swiadczenia udzielane w 
przedszkolu wielooddzialowym w Toszku / 10 godz. czas pracy / : 
[] 	 90 zl 
[] 	 70 zl dla drugiego i nast~pnego dziecka z rodziny 
oraz w oddzialach przedszkolnych przy szkolach podstawowych w wysokosci 
30 zl. 
Do tej pory jako zaj~cia ponadprogramowe prowadzono j~zyk niemiecki oraz 
zabawy z komputerem.Od stycznia przyszlego roku dojdzie j~zyk angielski oraz 
gimnastyka korekcyjna.Propozycje zostaly przygotowane po przeprowadzonym 
rozeznaniu wsrod okolicznych miejscowosci . 
Radny Slawomir Zarzecki poinformowal , ze Gmina Rudziniec pobiera oplaty 
za pobyt dziecka w 5 godzinnym przedszkolu ,a za dodatkowe swiadczenia 
byla pobierana odr~bna oplata. 
Sekretarz Gminy wyjasnila , ze zgodnie z przepisami jezeli przedszkole 5 
godzinne realizuje tylko program podstawowy - nie jest pobierana oplata . 
Oplat~ pobiera si~ tylko za zaj~cia wykraczaj<:l.ce poza minimum programowe. 
Pan Zarzecki zasugerowal zapoznanie si~ z przepisami prawnymi w w/w 
spraWle. 
Pani Maria Bukowska zaproponowala , aby oplata za swiadczenia udzielane w .\.J _ . ' 
przedszkolach dla drugiego i nast~pnego dziecka z rodziny wynosila 4~ 6"~ I0~~~'rtNJl1'JcWn 
Radny Marek Pawlowski stwierdzil , ze wzrost oplaty czesnego powinien bye ~ 
skonsultowany z rodzicami. 
Pani Myszak poinformowala , ze zebranie z rodzicami odb~dzie si~ w przyszly 
poniedzialek. 

Przewodnicz<:l.ca zwrocila si~ 0 przekazanie wyniku zebrania przed Sesj<:l. Rady 

Miejskiej. 

Pani Bukowska poddala pod glosowanie wysokosci oplaty : 

za kwotami proponowanymi w projekcie tj. 90 zl i 70 zl- glosowalo - 0 

za kwotami 90 zl i 45 zl glosowalo - 2 czlonkow Komisji 

przeciw - glosowalo - 0 

wstrzymalo si~ od glosu - 4 czlonkow Komisji 

W wyniku glosowania wi~kszosci<:l. glosow czlonkowie Komisji oswiaty poparli 

propozycj~ wysokosci oplaty w kwotach 90 zl i 45 zl. 
Radny Krystian Duda zaproponowal , aby podwyZki oplat przeprowadzae 
sukcesywnie , a nie raptownie. 
Sekretarz Gminy omowila projekty uchwal w sprawie : 
[] ustalenia dla nauczycieli poszczegolnych stopni awansu zawodowego 

regulaminu okreSlaj<:l.cego wysokose nauczycielskiego dodatku 
mieszkaniowego oraz szczegolowe zasady jego przyznawania i wyplacania. 

http:Przewodnicz<:l.ca
http:wykraczaj<:l.ce
http:komputerem.Od
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W zwi~zku ze zmian~ najnizszego wynagrodzenia z kwoty 936 zl na 1126 zl 
proponuje si~ okreslenie kwotowe I a nie jak do tej pory procentowe I wysokosci 
w/w dodatku.Propozycja uzyskala pozytywn~ opini~ Zwi~zk6w Zawodowych. 
W/w dodatekjest obligatoryjny ijest wyplacany z budzetu Gminy. 
Komisja oswiaty po zapoznaniu si~ z propozycjami wi~kszosci~ glos6w I 4:0:2 I 
poparla podj~cie uchwaly w przedstawionej formie. 
[) regulaminu udzielania pomocy materialnej 0 charakterze socjalnym dla 

uczni6w zamieszkalych na terenie Gminy Toszek 
W zwi~zku ze zmian~wysokosci dodatku rodzinnego z kwoty 56 zl na 64 zl 
nast'lPila koniecznosc zmiany miesi~cznej wysokosci stypendium. 
Kolejnymi zmianami wprowadzonymi do projektu uchwaly jest: 
[) rozszerzenie zapisu w rozdz. IV § 6 ustA poprzez dodanie "b~dz innych 

dokument6w potwierdzaj~cych poniesienie wydatku ...... " 
[) dodanie w rozdz. V § 7ust. 2 zapisu " ci~zka lub dlugotrwala choroba 

ucznia" 
Ponadto Pani Sekretarz dodala , iz w zwi~zku ze wzrostem dochod6w 
odnotowano spadek ilosci os6b ubiegaj~cych si~ 0 stypendium . W roku 2006 
bylo 190 decyzji 0 przyznaniu, a w roku 2007 - 130. 
Komisja oswiaty jednoglosnie popada podj~cie uchwaly. 
Burmistrz Toszka om6wil projekty uchwal w sprawie : 
[) zbycia akcji imiennych Agencji Rozwoju Lokalnego "Agrotur" S.A z 

siedzib~w Krupskim Mlynie, stanowi~cych wlasnosc Gminy Toszek. 
Od roku 1996 Gmina Toszek byla akcjonariuszem w/w Agencji. Na dzien 
dzisiejszy otrzymala mozliwosc zbycia swoich akcji I 100 akcji po 100 zl kazdal 
Komisja oswiaty jednoglosnie popada podj~cie podj~cie uchwaly. 
W posiedzeniu Komisji nast'lPila 10 min przerwy. 
Po przerwie : 
Skarbnik Gminy om6wila projekty uchwal w sprawie : 
[) zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2007 
Projekt dotyczy dokonania przeniesien w wysokosci 22.600 zl w Dz. 801 i 854 , 
kt6re pozwol~zamkn~c temat waloryzacji plac nauczycieli . 
Komisja oswiaty jednoglosnie popada podj~cie w/w uchwaly. 
[) zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2007 
Projekt dotyczy zwi~kszenia dochod6w w Dz. 801 i 8540 srodki pochodz~ce z 
wynajmu sal, wplat za swiadczenia w przedszkolach oraz wplat za zywienie 
i przeznaczenie ich na pokrycie wydatk6w biez~cych w SP w Toszku i w 
Pniowie, Gimnazjum w Toszku oraz swietlicy w Toszku 
Komisja oswiaty jednoglosnie pop arIa podj~cie uchwaly. 
Burmistrz Toszka przedstawil projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie 
Gminy Toszek na rok 2007 . 
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Projekt dotyczy zwi~kszenia dotacji dla Centrum Kultury "Zamek w Toszku" 
o kwot~ 50.000 zl 

Na posiedzenie Komisji zostaly zaproszone : 

I] Dyrektor Centrum Kultury Pani Joanna Karweta 

IJ Gl6wna Ksi~gowa C.K Pani Lidia Kukowka 

W odpowiedzi na pytanie czlonk6w Komisji : na co w/w srodki b~df\. 


przeznaczone ? - Dyrektor CK poinformowala : 

I] pokrycie koszt6w dzialania sekcji / sygnalizowane wczesniej / 
I] skladki ZUS 
I] premie dla pracownik6w 
I] prenumerat~ czasopism 
I] oplaty za telefony 
W odpowiedzi na pytanie : jakie sekcje dzialajf\. przy Centrum Kultury -
Dyrektor CK poinformowala : 
I] sekcja instrumentalna - keybord 
I] sekcja instrumentalna - gitara 
I] sekcja plastyczna 
I] sekcja wokalna 
I] sekcja taiica towarzyskiego 
IJ zesp61 muzyki dawnej 
I] gimnastyka dla doroslych 
I] areobik 
I] step areobik 
I] ch6r Toszek 
I] orkiestra Toszek 
IJ taniec nowoczesny 
I] ch6r Kotulin 
I] klub emeryta 
Radny Andrzej Morciniec zwr6cil si~ z pytaniem : na co konkretnie zostanf\. 
wydatkowane srodki zwif\.zane z dzialalnoscif\. sekcji ? 
Pani Karweta wyjasnila, ze na pokrycie honorari6w. 
Kolejne pytanie Pana Mociiica dotyczylo : czy wzrosla ilose uczestnik6w 
sekcji? 
Pani Dyrektor potwierdzila. 
Radny Duda zapytal : na co przeznaczane sf\. srodki ze wplat za udzial w 
sekcjach? 
Pani Karweta poinformowala , ze na dzialalnose statutowf\.. 
Po wyczerpaniu pytaii Przewodniczf\.ca Komisji podzi~kowala Dyrektorowi oraz 
gl6wnej Ksi~gowej Centrum Kultury za udzial w posiedzeniu. 
Pani Bukowska poddala pod glosowanie podj~cie w/w uchwaly : 
za podj~ciem glosowal - 1 czlonek Komisji 
przeclw 0 
wstrzymalo si~ od glosu - 5 czlonk6w Komisji 

http:Przewodniczf\.ca


7 


Burmistrz Toszka udzielil wyjasnien do projekt6w uchwal w sprawie : 
o zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2007 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w : 
o 	 w Oz. 600 - na remont nawierzchni drogi w solectwie Ligota Toszecka 

/ soltys Ligoty zwr6cil si~ z prosb'\.na ostatniej Sesji / w wysokosci 3.000 zl 
o 	 w Oz. 754 - na wydatki biez'\.ce zwi'\.zane z funkcjonowaniem OSP / srodki 

pochodz'\.z wynajmu pomieszczen OSP / w wysokosci 5.960 zl 
Komisja oswiaty jednoglosnie popada podj~cie uchwaly. 
o zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2007 

Projekt dotyczy przyj~cia do budzetu Gminy nagrody Marszalka Wojew6dztwa 

za zdobycie I-go miejsca w konkursie Najlepsza Przestrzen Publiczna 

Wojew6dztwa Sl'\.skiego / dot. modernizacji Rynku /w wysokosci 15.000 zl. 

oraz dyplom .Srodki mog'\.zostac przeznaczone na promocj~ przestrzeni 

publicznych.W zwi¢u z powyzszym w ramach w/w srodk6w planuje si~ 


wykonanie folderu / ok. 8.000 zl / oraz zabezpieczenie zimowe fontanny na 

Rynku / ok. 7.000 zl/. 

Pan Andrzej Morciniec pogratulowal nagrody i zwr6cil si~ 0 podanie terminu 

/ wczesniej sygnalizowanego / poprawienia fontanny. 

Burmistrz poinformowal ,ze w tym temacie istnieje obszerna korespondencja , 

a efektu brak. W zwi'lZku z powyzszym na ten cel zostanie wykorzystane 

zabezpieczenie przetargu , a realizacja nast(ij)i we wlasnym zakresie. 

Pan Marek Pawlowski zaproponowal ,aby na Sesji przedstawic dyplom oraz 

kr6tki komentarz w tej sprawie. 

Komisja oswiaty jednoglosnie popada podj~cie uchwaly. 

o zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2007 

Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w : 

o 	 w Oz.750 na remont pomieszczen Urz~du Miejskiego / dot. pomieszczen 

USC, w zwi'\.zku z zaleceniem inspekcji p-poz i kontrol'\. z Urz~du 
Wojew6dzkiego - na remont w/w pomieszczen z UW przyrzeczono kwot~ 
ok.20.000 zl /- jest to pierwszy etap przed modernizacj'\. centralnego 
ogrzewania ,a nast~pnie malowania Urz~du Miejskiego / - 31.500 zl 

o 	 w Oz. 900 na prowadzenie akcji zimowej na terenie miasta i solectw 
40.000 zl .Ponadto Burmistrz poinformowal ,ze zostal rozstrzygni~ty 


przetarg na zimowe utrzymanie dr6g powiatowych - jestesmy 

jedyn'\. gmin'\., kt6ra przej~la od powiatu w/w zadanie. 


Komisja jednoglosnie opowiedziala si~ za podj~ciem uchwaly. 
Skarbnik Gminy udzielila wyjasnien do projekt6w uchwal w sprawie : 
o zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2007 
Projekt dotyczy przeniesien mi~dzy dzialami / zgodnie z protokolami zebran 
wiejskich / srodk6w wyodr~bnionych w budzecie dla Rad Soleckich 
Komisja jednoglosnie popada podj~cie w/w uchwaly. 
o 	 zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2007 

http:biez'\.ce
http:prosb'\.na
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Projekt dotyczy zmniejszenia wydatk6w i przychod6w w budzecie 0 kwotf( 
1.900.000 zl , kt6ra byla przeznaczona na realizacjf( zadafl "Budowa sali 

gimnastycznej przy SP w Toszku i Budowa sali gimnastycznej przy SP w 

Kotulinie" .Ponadto zgodnie z zaleceniem RIO Wieloletni Plan Inwestycyjny na 

moment tworzenia projektu budzetu musi bye zgodny ze stanem aktualnym. 

Srodki na realizacjf( w/w zadafl zostan~przesunif(te na rok 2008. 

Komisja jednoglosnie opowiedziala sif( za podjf(ciem uchwaly. 


Ad.2 
Czlonkom Komisji przedstawiono wniosek Komisji Budzetu i Rozwoju , kt6ry 
dotyczyl powolania Zespolu do spraw strony intemetowej Gminy Toszek. 
Komisja oswiaty nie zajf(la w tym temacie stanowiska czekaj~c az 
wnioskodawcy szczeg61owo om6wi~wniosek na Sesji Rady Miejskiej 

Ad.3 
Przewodnicz~ca Komisji zwr6cila sif( 0 informacjf( w sprawie mozliwosci 
pozyskania srodk6w na realizacjf( budowy sal gimnastycznych. 
Burmistrz Toszka poinformowal , ze mozliwosc taka istnieje w Programie 
Odnowy Wsi , lecz tez do konca nie wiadomo, czy inwestycje tego typu bf(d~ 
brane pod uwagf(. 
Pan Zarzecki zapytal 0 kontynuacjf( czyszczenia rowu w Paczynie . 
Burmistrz zaproponowal , aby znaleic osobf( do wykonania , a zakres i 
wyliczenie koszt6w ustalic z Pani~Koprek. 
Kolejne pytanie Pana Zarzeckiego dotyczyly udostf(pnienia dokument6w 
zezwalaj~cych na prowadzenie tego typu dzialalnosci firmy Gumitex w zwi'lZku 
z pytaniami mieszkanc6w 0 wplyw na ochronf( srodowiska. 
Burmistrz poinformowal , ze firma posiada stosowne zezwolenia , a kt6re 
dokumenty mozna udostf(pnic - sprawdzi. 
Pan Andrzej Morciniec zwr6cil sif( 0 wyasygnowanie z budzetu gminy srodk6w 
w wysokosci ok. 1.300 zl na postawienie znaku spowalniaj~cego wewn~trz 
osiedla Morcinka. 
Burmistrz wyjasnil , iz szansa na wyasygnowanie takiej kwoty istnieje 
r6wnoczesnie zastrzegl iz gmina dokona zakupu , a administracja zamontuje. 
W trakcie dyskusji nad skladem Rady Programowej Centrum Kultury 
czlonkowie Komisji oswiaty jednoglosnie zaproponowali Pana Andrzeja 
Morcinca. Radny wyrazil zgodf( na udzial w Radzie Programowej. 
Pani Maria Bukowska zwr6cila sif( 0 rozwaZenie mozliwosci utworzenia na 
terenie miasta Toszek Rad Osiedlowych. 
Sekretarz Gminy poinformowala , ze tryb tworzenia Rad Osiedlowych opiera na 
podstawie przeprowadzenia konsultacji- jak przy Osiedlu Oracze. 
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Radny Morciniec w zwi(\.zku z koniecznosci(\.modemizacji ul. Powstancow 
/Wspolnota Mieszkaniowa nie wyrazila zgody na przejazd pod budynkiem / 
zaproponowal przeksztalcenie dzialek - ogrodkow na tereny budowlane. 
Burmistrz wyjasnil ,ze gmina nie uzyska zezwolenia na to przeksztalcenie. 
Pan Slawomir Zarzecki w imieniu mieszkailcow podzi~kowal za napraw~ 
nawierzchni mostku. 

Po wyczerpaniu porz(\.dku obrad zakonczono posiedzenie 0 godz. 18.00 

Przewodnicz(\.ca Komisj i Prot~o~lOala 

Doro~ . ha Maria B~kowFka 

• ~~ . 

http:Przewodnicz(\.ca

